

Director of Buildings
Mr HUI Siu-wai, JP

Mr HUI joined the Hong Kong Government in 1978 as a Student Building Surveyor. He has worked in a wide range of posts in the then Buildings Ordinance Office, the Building Development Department, the Buildings and Lands Department and currently the Buildings Department. In 2001, he was seconded to the Security Bureau of the HKSAR Government and assumed the position of the Principal Assistant Secretary/Special Duties for a year, with the primary responsibility of overseeing aviation security. He took up the post of Director of Buildings in March 2014.

Mr HUI attended the Study Programme for Mid-Career Officers of the Hong Kong Government at the University of California Berkeley, USA in 1996; the China Studies Course at the Tsinghua University, Beijing in 2002; the Advanced National Studies Programme at the National School of Administration, Beijing in 2006. In 2009, he attended the Advanced Management Programme at INSEAD, France.

Mr HUI holds a Master Degree of Science in Interdisciplinary Design and Management from the University of Hong Kong. He has been a member of the Hong Kong Institute of Surveyors since 1984.

屋宇署署長
許少偉太平紳士

許先生於 1978 年加入香港政府任職見習屋宇測量師，其後於當時的建築物條例執行處、建築拓展署、屋宇地政署及現時的屋宇署擔任多個不同職位。許先生於 2001 年借調香港特別行政區政府的保安局，出任首席助理秘書長（特別職務）一年，主要負責監管航空保安事宜。許先生於 2014 年 3 月就任屋宇署署長

許先生分別於 1996 年在美國柏克萊加州大學修讀為香港政府的中層人員而設的研習課程；於 2002 年在北京清華大學修讀中國事務課程；於 2006 年在北京的國家行政學院修讀進階國家事務研習課程；以及於 2009 年在法國的歐洲工商管理學院（INSEAD）修讀高級管理課程。

許先生獲香港大學頒授跨領域設計與管理學的理科碩士學位。他自 1984 年起成為香港測量師學會會員。